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Hooggeachte heer Blokhuis,

De Vereniging Kunstijshanen Nederland is een branchevereniging van de 20 kunstijsbanen in

Nederland. Zij streeft naar een optimaal ondernemersklimaat in de kunstijsbaanbranche en behartigt

de collectieve en individuele belangen van kunstijsbanen en haar leden.

De uitbraak van het coronavirus en de ingrijpende maatregelen van de overheid hebben een zeer

grote impact op de continuiteit van onze sportaccommaodaties en in het verlengde daarvan op

schaatsverenigingen en niet georganiseerde schaatser en overige ijsgebruikers.

Schaatsen is een immens populaire sport in Nederland. Dat bewijst ook de vele topschaatsers die ons

land heeft voortgebracht. Schaatsen op (natuur)ijs is cultureel erfgoed; het maakt een belangrijk

onderdeel van de culturele identiteit; het zit in het DNA van de Nederlanders. De kunstijshanen

zorgen ervoor dat in 11 van de 12 provincies de schaatstraditie blijft voortbestaan nu de kans op

natuurijs minder wordt.

De meeste van onze ijssportaccommodaties zijn gericht op de breedtesport waar amateur sporters in

alle lagen van de bevolking hun sport beoefenen. De kweekvijver voor topsporters. Zonder

breedtesport geen topsport. Wij geven (para) ijshockeyers, shorttrackers, kunstrijders,

langebaanschaatsers en curlingspelers de voorzieningen om hun sport te beoefenen.

De bij VKN aangesloten kunstijsbanen beschikken over 16 ijsbanen voor langebaanschaatsers van 400

meter, waarvan 7 overdekt, 7 semi-overdekt en 2 onoverdekte ijsbanen. Daarnaast zijn er voor

langebaanschaatsen 2 overdekte ijsbanen van 333 meter, 1 van 250 meter en 1 van 220 meter.

Eveneens hebben de kunstijsbanen 20 ijsvloeren/hallen van 30x 60 meter en een curlinghal.

In totaal worden bij de kunstijsbanen 4,5 miljoen bezoeken geregistreerd, waarvan 2,5 miljoen

bezoeken van actieve schaatsers in verenigingsverband en 2 miljoen bezoeken recreanten/passieve

bezoekers betreffen. Deze aantallen bezoeken leveren een aanzienlijke bijdrage aan het

bestaansrecht van de kunstijsbanen.

Wij hebben met genoegen kennis genomen van het feit dat het kabinet met de versoepeling van de

richtlijnen het sporten per 26 juni 2021 weer mogelijk heeft gemaakt, ook voor de schaatsbanen.

Onze grote zorg ligt in het voor langere tijd handhaven van de 1,5 metersamenleving in de

sportlocaties. Met uitzondering voor sporten op het ijs, blijft naast het ijs voor sporters ouder 12 jaar

de 1,5 meter van kracht.
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Wij zien op onze sportlocaties problemen bij de toepasbaarheid ontstaan voor onder meer de

doelgroepen ijshockeyers, shorttrackers en {langebaan)schaatsers waardoor de toeloop naar onze

accommodaties sterk zal teruglopen.

In geval deze maatregel gedurende het schaatsseizoen (oktober 2021 — maart 2022) nog steeds van

kracht zal zijn, dan heeft dat gevolgen voor de exploitatie van de ijsbanen.

De gezamenlijke ijshanen denken in oplossingen. Echter, door de 1,5 meter naast het ijs zal het

aantal schaatsers per tijdslot een beperking opleveren. Daarnaast zal voor het 2° jaar op rij

beperkende maatregelen voor schaatssport ongetwijfeld zijn weerslag hebben in aanwas van nieuwe

leden bij de diverse verenigingen.

Feit is dat het maken en in stand houden van ijs een kostbare zaak is.

Een groot aantal ijsbanen is nu al afhankelijk van de financiéle bijdrage van derden, zoals gemeente

en sponsoren. Minder schaatsers/ijsgebruikers betekent minder opbrengsten, waarmee het sluitend

krijgen van de exploitatie niet mogelijk is. De omzet voor de kunstijsbanen wordt met name in de

periode oktober t/m maart gegenereerd, terwijl een aanzienlijk deel van de kosten het hele jaar

bestrijken.

Zoals is aangekondigd, stopt het kabinet per 1 oktober 2021 met de generieke steunmaatregelen die

de afgelopen anderhalf jaar de ijsbaan zoveel mogelijk door de coronacrisis heeft geholpen.

Het uitblijven van financiéle tegemoetkomingen van de overheid zal ervoor zorgen dat de exploitatie

niet kostendekkend zal zijn.

De impact van de huidige maatregelen kan tot gevolg hebben dat ijshanen zonder een extra

financiéle bijdrage permanent moeten stuiten omdat de exploitatie niet kostendekkend is en

eventuele reserves ontoereikend zijn om de tekorten aan te vullen.

De leden van de verenigingen, recreatieve sporters, medewerkers van de ijshaan, sportkantines,

schaatsverhuur, schaats scholen, schaats winkels en overige toeleveranciers zullen hiervan tevens

de dupe zijn. Het voortbestaan van de kunstijsbanen is in het geding.

Wij vragen aan u gehoor te geven aan onze noodoproep voor afschaffing van de huidige maatregelen
of voortzetting van de huidige regeling SPUKIJZ voor het 4° kwartaal 2021 of zolang beperkende

maatregelen voor de kunstijshanen van toepassing zijn.

Wij als brancheorganisatie en al de kunstijsbanen in Nederland spreken onze waardering uit voor de

ondersteuning die wij voor 2020 en de eerste helft van 2021 mochten ontvangen o.a. in het kader

van de SPUKIZ. De Rijksoverheid heeft hiermee gezorgd dat wij tot nu toe bestaansrecht hebben

voor schaatsers en hun topsporter zodat zij hun sport kunnen blijven beoefenen.

Met uw hulp verwachten wij de komende jaren onze sporters onze deuren te blijven openen.

Hoogachtend,

niBing Kunstiishanen Nederland


